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Beekeeping equipment:

Beekeeping suit: to protect the beekeeper from bee stings during visits to the hives and conducting 

educational sessions.

Smoker: to emit a light smoke on the hives to calm the bees and facilitate their inspection, 

transportation, or harvesting.

Hive tool: to open the hives and remove wax, propolis, or any material that holds the covers or frames 

in place.

Bee brush: to gently remove bees from the frames, comb, or clothing without disturbing them.

Wax knife: to cut the layer of wax that covers the honey cells before extracting it.

Honey extractor: to remove honey from the frames using centrifugal force without damaging the comb.

Strainer: to filter the honey from any impurities such as wax pieces or dirt particles.

Barrels: to store, package, and market honey in cans or jars.

Queen excluder: to prevent the queen from accessing some frames in the hive, thereby identifying the 

location of her eggs and making it easier to collect honey.

Pry bar: to separate the frames from each other and remove the capping wax on honey cells.

Hives: the dwellings in which bees live, consisting of wooden or plastic boxes containing frames with 

foundation wax.

Extractors: machines used to separate honey from capping wax using centrifugal force.

Drainers and strainers: vessels used to store and filter honey after extraction.

Beekeeping books: to provide information and guidance on beekeeping.

لباس النحال لحماية نفسه من لسعات النحل اثناء زيارة المناحل)عدة النحال وتشمل   

مدخنه لاطلاق دخان خفيف على الخلايا لتهدئة+واجراء جلسات ارشادسة توضيحية   

مشط لفتح الخلايا وإزالة الشمع أو+ النحل وتسهيل فحصها أو نقلها أو حصادها   

فرشاة لإزالة النحل بلطف من+ البروبوليس أو أي مادة تثبت الأغطية أو الإطارات  

مقص لقطع طبقة الشمع التي تغطي+الإطارات أو المشط أو الملابس دون إزعاجها   

مقص لقطع طبقة الشمع التي تغطي خلايا العسل قبل+خلايا العسل قبل استخراجه  

مستخرج لإخراج العسل من الإطارات بالقوة الطردية دون تلف المشط+ استخراجة    

+ براميل+ مصفى لتصفية العسل من أي شوائب مثل قطع الشمع أو جزيئات التراب   

حاجز الملكات يستخدم لمنع الملكة من+ لتخزين وتعبئة وتسويق العسل علب او زجاج   

 الوصول إلى بعض الإطارات في الخلية وبالتالي تحديد مكان بيضها وسهولة جمع

العتلة تستخدم لفصل الإطارات عن بعضها وإزالة شمع الغطاء على خلايا+العسل   

الخلايا هي المساكن التي يعيش فيها النحل وتتكون من صناديق خشبية أو+العسل   

الفرازات هي آلات تستخدم لفصل+بلاستيكية تحتوي على إطارات مزودة بشمع أساس   

المناضج والصفايات هي أوان+العسل عن شمع الغطاء بواسطة قوة الطرد المركزي   

كتب ارشادية عن تربية النحل+تستخدم لتخزين وتصفية العسل بعد فرزه 
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